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commissie Ruimte | Besluitenlijst 
Z/18/321402 INT/19/878977 
Datum: 16 januari 2019 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. H.T.W. Visser 
Commissiegriffier: mevr. E.H. Hondelink-Rinsma 
Leden: dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes 

(Lokaal Belang); dhr. E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. H.A. Bulten 
(Lokaal Belang); dhr. F.B.M. Evers (CDA); dhr. A.M. Meijer (CDA); dhr. 
B.J.F.M. van der Kroon (CDA); dhr. M.R.A. Lap (PvdA); dhr. W.J. Snelders 
(VVD); dhr. E.R. van der Schaft (SP); dhr. E. Verkampen (D66);; dhr. M.C. 
Wikkerink (GroenLinks) 

Collegeleden: mevr. C.M. Koers-de Graaf; dhr. J.W.H. Winters 
Overige aanwezigen: Insprekers: de heer ing. A.H. van Vugt en de heer L. Goldewijk 
Afwezig met kennisgeving: dhr. H.L.M. Meijer (Sociaal Zevenaar) 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
2. Inspraak 
 
Er zijn 2 insprekers: 
- de heer Ing. A.H. van Vugt van Van Vugt Bouwadvies B.V. inzake ontwikkelingen crematorium 
Babberichseweg 4 te Zevenaar 
- de heer L. (Laurens) Goldewijk inzake proces Lentemorgen 122 
 
De heer Van Vugt geeft een uiteenzetting over het proces ten aanzien van de ontwikkelingen van het 
crematorium aan de Babberichseweg 4. Daarbij stipt hij aan dat er geen sprake is van kleinschaligheid en 
dat er geen gesprekken met de buurt zijn geweest. Ook is volgens hem de portefeuillehouder niet 
bereikbaar. Door het CDA, de SP, Lokaal Belang en PvdA worden nog enkele vragen aan inspreker 
gesteld.  
De heer Goldewijk geeft als eigenaar van de molenromp Lentemorgen een uiteenzetting over de 
gebeurtenissen vanaf het door hem in 2008 in de verkoop zetten van de molenromp en vraagt zich af 
wanneer er uitsluitsel komt over de verkoop. Door het CDA wordt nog een vraag gesteld aan inspreker. 
 
Na de inspraak vindt een korte rondvraag plaats waarbij de SP nog een vraag stelt aan het college over 
het gelopen proces m.b.t. het crematorium. Het college geeft aan dat de gebruikelijke procedures zijn 
doorlopen waarbij het toetsen van zaken en te voeren gesprekken met de buurt zijn geborgd. Het is aan 
de markt om te bepalen voor hoeveel crematoria er ruimte is. De portefeuillehouder zegt  toe nog te 
verifiëren wanneer de gesprekken met de buurt geweest zijn. Het bevreemdt de portefeuillehouder dat er 
geen afspraak gemaakt kon worden met hem want het college is via het secretariaat bereikbaar en er 
wordt altijd een telefoonnotitie gemaakt. Volgens de portefeuillehouder is er nimmer gesproken over 
kleinschaligheid en hij is van oordeel dat het niet de intentie van het college is om initiatieven te 
frustreren.   
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3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De commissie wordt gevraagd de besluitenlijst van de vergadering van 3 december 2018 vast te stellen. 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
De commissie wordt gevraagd de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast te stellen. Deze 
wordt ongewijzigd vastgesteld. Lokaal Belang vraagt naar de toezegging die gedaan is om na te gaan hoe 
hoog de leges zijn voor een losse standplaats. De griffie gaat dit na.  
Nb. aan de toezegging is voldaan in de beantwoording van de vragen van de commissie Ruimte van 3 
december jl. die als bijlage bij de raadsvergadering van 19 december jl. is gevoegd (noot griffie) 
 
 
5. Raadsvoorstel vaststellen paraplubestemmingsplan Parkeren gemeente Zevenaar 
 
De raad wordt voorgesteld: 
1. Het paraplubestemmingsplan Parkeren gemeente Zevenaar vast te stellen, zowel in papieren 
vorm als digitaal  
2. Voor dit plan geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening vast te 
stellen. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- de parkeerplaatsen op eigen terrein (GroenLinks) 
- de op de kaart vermelde datum van 30 januari (Lokaal Belang) 
- het feit dat de datum van 1 juli 2018 niet gehaald is 
- de suggestie om samen met andere gemeenten en de VNG op te trekken om te komen tot één 
standaard rapport die iedere gemeente kan gebruiken zodat de gemeenten geen externe buro’s hoeven 
in te schakelen (PvdA)  
 
College 
Het college beantwoordt de gestelde vragen en steunt de suggestie van de PvdA om samen met de VNG 
te komen tot één standaard rapport.  
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk voor de komende raadsvergadering. 
 
 
6. Raadsvoorstel 1e begrotingswijziging ODRA 2019 
 
De raad wordt voorgesteld in te stemmen met en geen zienswijze in te dienen tegen de 1e 
begrotingswijziging ODRA 2019. 
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Commissie 
De fractie van Lokaal Belang is van oordeel dat de concrete KPI’s (kritische prestatie-indicatoren) wel zo 
snel mogelijk beschreven moeten worden. 
De fracties kunnen zich allemaal  vinden in het voorstel. 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk voor de komende raadsvergadering. 
 
 
7. Raadsvoorstel beschikbaar stellen krediet uitvoering Watertakenplan 
 
De raad wordt voorgesteld: 
1. Een krediet ad € 3.500.000 beschikbaar te stellen voor de verbetering riolering Angerlo; 
2. Een krediet ad € 2.173.000 beschikbaar te stellen voor de vernieuwing riolen, uitvoering 
klimaatadaptieve maatregelen en projecten in het kader van Liemerse samenwerking. 
 
Commissie 
De fractie van Lokaal Belang vraagt wel om een goede budgetbewaking voor dit soort projecten met 
zulke grote bedragen. Het CDA sluit zich hierbij aan.  
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk voor de komende raadsvergadering. 
 
 
8. Burgerbrief reactie IOWV 5 november 2018 naar Rijkswaterstaat op plan overnachtingshaven 
Giesbeek 
 
De commissie heeft in de vergadering van 3 december jl. op verzoek van Lokaal Belang besloten deze 
brief te agenderen voor de eerstvolgende commissievergadering. Lokaal Belang heeft aangegeven dat de 
reden hiervoor is de bezorgdheid van mensen ten aanzien van het al dan niet leveren van walstroom 
(overlast generatoren). De brief heeft ter kennisname op de lijst van ingekomen stukken van de 
raadsvergadering van 28 november jl.  Door Lokaal Belang zijn ten aanzien van dit agendapunt vragen via 
de mail aangekondigd. 
 
Lokaal Belang geeft een korte toelichting ten aanzien van de agendering van deze brief. De ingediende 
vragen worden door het college ter vergadering beantwoord. Het gebruik van walstroom is verplicht en 
Rijkswaterstaat moet hierop handhaven. De gemeente borgt dit ook in het bestemmingsplan zodat de 
gemeente van Rijkswaterstaat kan eisen om handhavend op te treden. Er staat een bord van 
Rijkswaterstaat bij de overnachtingshaven dat het gebruik van walstroom verplicht is.  
 
De PvdA is van mening dat de vragen ook via de gebruikelijke afspraken als technische vragen uitgezet 
hadden kunnen worden waarbij de vragen afgelopen maandag dan beantwoord zouden zijn. Lokaal 
Belang laat weten als  raadsleden op te willen komen voor de zorgen die onder burgers leven.  
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5. Stand van zaken project rijkswegen A15/A12 
 
Vanwege de importantie en impact van dit ruimtelijke project staat dit onderwerp als terugkerend 
onderdeel op de agenda. De portefeuillehouder informeert de commissie op hoofdlijn over de 
ontwikkelingen, waarbij de volgende punten aan de orde komen: 
- fileproblematiek: er wordt een werkgroep/denktank gevormd waarin  de gemeente Zevenaar ook 
participeert met diverse overheden, bedrijfsleven, burgers, scholen etc. die onderzoek gaat doen  naar 
welke innovatieve mogelijkheden er zijn om te komen tot een betere bereikbaarheid tot de tijd dat de 
verbreding van de A12 een feit is. Vóór de zomer moet er een pakket van maatregelen zijn die vervolgens 
aangeboden wordt aan de minister. 
- onderliggend wegennet: de gunning van de Arnhemseweg is gewonnen door aannemer Van Gelder en 
eind februari is er een  informatiebijeenkomst over de start van de werkzaamheden 
- verwijderen bomen Hengelder: de weg is niet afgesloten. Er blijven 5 bomen behouden, de bomen die 
gekapt worden krijgen een nieuwe bestemming 
- ontbijtbijeenkomst dinsdag 15 januari met Nathan en de Commissaris van de Koning over de A15/A12 
waarbij het bouwbord over de nieuwe aansluiting van 7Poort met de Hengelderweg op de A12 onthuld is 
- de bestuurs- en uitvoeringsovereenkomsten van Rijkswaterstaat met de gemeente zijn getekend; er zal 
eerder begonnen worden met  bijv. het fietspad onder de weg Hengelder 
- er heeft een eerste 0-meting geluid/fijnstof plaatsgevonden bij de Arnhemseweg, in maart komt de 
uitslag daarvan en deze zal dan met de raad gedeeld worden 
- vliegveld Lelystad: de Provincie komt met een regionale zienswijze waarin Duiven en Zevenaar 
meegaan, mits dit niet voor Zevenaar ongunstig uitvalt. Er komt een nieuwe geactualiseerde MER bij het 
luchthavenbesluit. De zienswijze moet vóór 21 februari ingediend zijn. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- scheurvorming  ten gevolge van de wegwerkzaamheden (D66) 
- de ongerustheid over het feit dat de burgemeesters van de 4 grootste Randstad-gemeenten druk bij het  
Rijk uitoefenen door het indienen van een miljarden-plan voor het wegennet in de Randstad (CDA) 
- het belang van het indienen van een eigen zienswijze gelet op de grote uitstoot van ultra-fijnstof  ten 
gevolge van het vliegverkeer(SP) 
- de vraag of er binnen de gemeente Zevenaar onteigeningsfouten  zijn gemaakt, zoals in Duiven het 
geval is (VVD)  
- de lobby van de burgemeesters van Doetinchem, Arnhem en Zevenaar richting Den Haag voor het 
verbreden van de A12 (artikel Gelderlander) (GroenLinks)  
 
Toezegging: 
Er komt op korte termijn een mededeling naar de raad (misschien via een raadsinformatiebrief)  ten 
aanzien van de in te dienen zienswijze over vliegveld Lelystad (vliegverkeer)  waarin uiteengezet wordt 
hoe de gemeente Zevenaar hiermee omgaat.  
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6. Stand van zaken duurzaamheid 
 
Vanwege de importantie en impact van het thema duurzaamheid  staat dit onderwerp als terugkerend 
onderdeel op de agenda. De portefeuillehouder informeert de commissie op hoofdlijn over de 
ontwikkelingen, waarbij de volgende punten aan de orde komen: 
- energietransitie (de opgave om duurzame en0ergie  op te wekken). College wil de raad graag 
deelgenoot maken van de mogelijkheden en de dilemma’s. Daartoe zal de raad uitgenodigd worden voor 
een informatief gesprek hierover in het voorjaar en dan zal ook de regionale energiestrategie 
meegenomen worden (consequenties voor regio en Zevenaar). 
- warmtevisie: volgende week komt er een raadsinformatiebrief over de uitgangspunten en verdere 
uitwerking ten aanzien van de aardgasvrije opgave voor Zevenaar (toezegging). Uitgangspunten: samen, 
lokaal, transparant en duurzaam, betaalbaar, betrouwbaar en toegankelijk voor de eindgebruiker. 
Bewoners worden betrokken bij de uitvoering. Het gaat om wijk- en dorpsgericht maatwerk waarbij 
Angerlo als eerste komt. Angerlo als “wijk van de toekomst”. Op 18 februari a.s. vindt er grote 
bijeenkomst voor de inwoners van Angerlo plaats om als eerste aardgasvrij te worden. 
 
Commissie 
De fracties van Lokaal Belang en de SP maken opmerkingen en stellen vragen over de toegezegde 
paragraaf duurzaamheid in alle raadsvoorstellen (SP). Volgens het college komt deze eraan, er is een 
extra beleidsmedewerker aangetrokken.  
 
 
 
6. Rondvraag 
 
De fracties stellen vragen over: 
- treinstation Elten (parkeerplaatsen)/OV-chipkaart (CDA) 
- voortgang glasvezel buitengebied (Europese aanbestedingen?) (D66) 
- stand van zaken oude gemeentehuis (asbest) (Lokaal Belang)  
- parkeren op voormalig terrein  NS (Lokaal Belang) 
- evt. financiële consequenties voor de gemeente ten aanzien van de ontwerpfout persleiding 
revitalisering riolering Giesbeek (VVD) 
- onrust bewoners Kerkstraat n.a.v. de brainstormavond over de herinrichting  
(tweerichtingsverkeer Kerkstraat? Kerkstraat als ontsluitingsroute? Zienswijzennota 2012?) (SP) 
 
College 
Parkeermogelijkheid voormalig terrein NS is er al voor het personeel van de gemeente Zevenaar sinds 4 
januari, de bebording komt nog. Het wordt zo snel mogelijke een openbare parkeerplaats.  
College deelt de zorgen over de vertraging van de werkzaamheden rondom het oude gemeentehuis. Er is 
binnenkort een gesprek met Solidiam. 
De verloren tijd ten aanzien van revitalisering riolering Giesbeek wordt ingelopen door nu aan 2 kanten te 
beginnen met de werkzaamheden.  
Wat de Kerkstraat betreft is buurtonderzoek gedaan. De reacties en ongerustheid worden door het 
college meegenomen. Het BAT-terrein moet ontsloten worden. Er komen twee ontwerpen. Het gaat niet 
alleen om de Kerkstraat, maar ook om het gehele voorterrein. Komt terug in de raad met een voorstel 
waarin de gemaakt keuzes en afwegingen worden uitgelegd. In maart vindt er opnieuw een bijeenkomst 
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plaats waarin de ontwerpen worden voorgelegd. 
 
Toezeggingen: 
- Het college gaat na bij Stadt Emmerich of er voldoende parkeerplaatsen komen bij het treinstation Elten 
- De nieuwsbrieven ten aanzien van ontwikkelingen rondom het oude gemeentehuis zullen in het vervolg 
onder de aandacht van de raad gebracht worden.  
 
 
7. Punten van orde commissie 
 
De leden van de commissie kunnen agendaverzoeken aan de commissie voorleggen. 
 
De fractie van GroenLinks wil graag een discussie voeren in de commissie over het invoeren van een ja/ja-
sticker voor brievenbussen i.p.v. een nee/ja-sticker.  
De commissie gaat er niet mee akkoord om deze discussie in de commissie te voeren en geeft de 
voorkeur aan het voorstel van de SP om dit breder te trekken in een milieudiscussie waarbij een 
gedachtenwisseling plaatsvindt over kleine milieumaatregelen.  
De portefeuillehouder biedt aan om deze bijeenkomst te organiseren mits GroenLinks hierover de raad 
schriftelijk informeert. 
 
 
8. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
  
Er zijn geen mededelingen van de portefeuillehouders.  
 
 
9. Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.55 uur.  
 


